
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-24, § 17 

 

 Tid Torsdagen den 24 november 2011 kl 16.00 – 16.35 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 1 december 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell  

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

  

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)   

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Sara Gunnerud (S)  för Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

Patrik Silverudd (FP) för Daniel Forslund (FP) 

Clara Lindblom (V) för Ann-Margarethe Livh (V) 

 

Ersättare:  

Göran Kindvall (M)   

Gustav Johansson (M)  

Theréz Randquist (M)   

Inga Osbjer (FP)    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Marita Anheim, Ann-Charlotte Bergqvist, Petra 

Dalunde, Ulf Jacksén, Gunnar Jensen, Eva Olofsson och Martin Skillbäck samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 



  

 § 17 

Tidig markreservation till Areim AB för idrottshall vid 

Roslagstull/Valhallavägen på Östermalm. 

Utred förutsättningarna för att anlägga en fullstor idrottshall 

inom det planerade utvecklingsområdet längs Valhallavägen vid 

Roslagstull, samt svar på skrivelse från Maria Östberg Svanelind 

m fl (S) 
Dnr E2011-513-818 och E2011-511-00995 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden ger Areim AB en tidig markreservation för en sporthall 

 vid Roslagstull/Valhallavägen. 

 

2 Skrivelsen av Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) besvaras med kontorets 

 tjänsteutlåtande. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 24 oktober 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Lars Arell m.fl. (S) och Clara Lindblom (V) enligt 

följande:  

 

 Vi välkomnar förslaget om idrottshall vid Roslagstull/Valhallavägen som 

 kommer att fylla ett stort behov.  

 

 Vi anser att det är angeläget att den hall som byggs blir en fullstor hall som 

 rymmer flera inomhusidrotter som basket, handboll och innebandy, sporter som 

 är vana att samsas i gemensamma hallar och för vars verksamhet det finns 

 funktionella och prisvärda hallar. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) enligt följande:  

 

 Det är bra att det äntligen byggs en idrottshall i området. Hallen bör bli ett 

 föredöme när det gäller energianvändning. Om grönytor tas i anspråk ska de 

 kompenseras. Vi anser att antalet parkeringsplatser ska minimeras och menar att 

 endast parkeringsplatser avsedda för funktionshindrade ska ordnas, i övrigt ska 

 inga parkeringsplatser tillkomma. 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


